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Vragen van het lid Ten Hoeve (OSF)
op 1 april 2008 medegedeeld aan de
minster van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap over omschakeling van
analoge naar digitale ethertelevisie.

1
Herinnert u zich dat in de brief van
uw voorgangster van 25 augustus
2006 over de omschakeling van
analoge naar digitale ethertelevisie
werd aangegeven dat het digitale
signaal op het moment van
omschakelen, 21 december 2006,
door minimaal 98% van de
huishoudens te ontvangen zou zijn en
dat tot medio 2007 hier nog een
verbetering zou optreden door het
bijplaatsen van 9 extra zendmasten?

2
Herinnert u zich ook dat in dezelfde
brief naar aanleiding van de moties
van de heren Atsma en Bakker wordt
gegarandeerd dat er «voor alle
huishoudens gelijkwaardige,
toegankelijke en betaalbare
alternatieven zijn alvorens de analoge
etherverspreiding te beëindigen»?

3
Kunt u bevestigen dat er, zoals uit
klachten daarover blijkt, nog steeds
geen ontvangst van de publieke
omroepen (en ook van de
commerciële zenders) via digitenne
voor zowel de free-to-air variant als
de smartcard-ontvangers van KPN
mogelijk is in een heel aanzienlijk
deel van Nederland, terwijl

alternatieven (kabel, satelliettelevisie
en internettelevisie) altijd aanzienlijk
duurder en bovendien vaak niet
beschikbaar (kabel en
internettelevisie) en soms niet
toegestaan (gebruik schotelantennes)
zijn?

4
Bent u het met ons eens dat de
digitale ethertelevisie overal in
Nederland en zo goedkoop mogelijk
beschikbaar moet zijn, in ieder geval
voor wat betreft de uitzendingen van
de publieke omroep, daarbij
inbegrepen de regionale omroepen
die immers ook als rampenzenders
fungeren?

5
Waarom is het na de overschakeling
op 11 december 2006 nog steeds niet
gelukt om een volledige en
betrouwbare dekking van Nederland
met digitale ethertelevisie via
digitenne te bereiken?

6
Bent u bereid stappen te ondernemen
om op korte termijn zo’n volledige en
betrouwbare landelijke dekking via
het digitennesignaal te (laten)
realiseren?

Antwoord

Antwoorden van de heer Plasterk
(minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap). (Ontvangen 25 april
2008)

1
Ja.

2
Ja.

3
Het is niet duidelijk welke klachten
worden bedoeld. De publieke
omroepen hebben op dit moment
een ontvangstbereik van 98% in
Nederland op basis van
dakontvangst. Voor
binnenhuisontvangst ligt het bereik
nu op ongeveer 66%. Deze
bereikspercentages vallen binnen de
grenzen die de Nederlandse Omroep
Stichting en het ministerie van
Economische Zaken, het ministerie
van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap zijn overeengekomen1.
Daarmee is voldaan aan de wens van
de Tweede Kamer én het Kabinet dat
de programma’s van de landelijke en
regionale publieke omroep in heel
Nederland gratis toegankelijk zijn.

4
Voor zover het de algemene
programma’s van de landelijke en
regionale publieke omroep betreft,
ben ik het met u eens dat deze overal
in Nederland, gratis, beschikbaar
moeten zijn. Met een dakantenne is
dat op dit moment ook al het geval.
Het abonnementstarief van het
KPN/Digitenne pakket wordt bepaald
door commerciële overwegingen en
marktwerking. Overigens geldt de
rampenfunctie bij de regionale
omroep op dit moment alleen voor
het radioprogramma en niet voor de
(televisie)uitzendingen via de digitale
ethertelevisie. Het ministerie van
Binnenlandse Zaken is in overleg met
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stichting ROOS (overkoepelend
orgaan regionale omroepen) en het
Interprovinciaal Overleg (IPO) om de
calamiteitenfunctie van de regionale
televisie vorm te geven.

5
Zoals eerder aangegeven wordt deze
dekking wel gehaald. Het aantal
huishoudens in Nederland dat nu de
programma’s van de landelijke- en
regionale omroep via de digitale
ether door middel van dakontvangst
kan ontvangen, is minimaal gelijk aan
het aantal huishoudens dat de
programma’s van de landelijke
publieke omroep kon ontvangen voor
de omschakeling.

6
Voor wat betreft het bereik van de
publieke omroep zie ik geen
aanleiding om stappen te
ondernemen. De publieke omroep
voldoet aan de eerder gemaakt
afspraken. De dekking van
KPN/Digitenne is afhankelijk van
commerciële overwegingen. Ik zie
daar geen rol weggelegd voor de
overheid.

1 Voorafgaand aan de omschakeling is in
mei/juni 2006 een convenant gesloten tussen
de ministeries en de NOS. Op basis van dit
convenant moet het aantal huishoudens dat
de programma’s van de landelijke en de
regionale publieke omroep met een
dakantenne kan ontvangen, gelijk zijn aan het
aantal in 2005. Dit was in 2005 98%. De
gewenste binnenhuisontvangst staat in het
convenant op maximaal 70%. Meer mag ook,
er wordt géén minimum gegeven voor
binnenhuisontvangst. Het convenant is
gepubliceerd in de Staatscourant van 14 juli
2006, nr. 135/pag 14.
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